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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Biztosít-e állami forrást a kormány a méltánytalanul 
cserben hagyott önkormányzati dolgozók immár 11 éve változatlan illetményének 
megemeléséhez? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Köztisztviselők, Közalkalmazottak és Közszolgálati Dolgozók Szakszervezete, illetve az
ellenzéki pártok évek óta küzdenek az önkormányzat hivatalaiban foglalkoztatott dolgozók kereseti,
fizetési problémájuk megoldása ügyében.

Mint ismeretes, sajnálatos módon most már 11 éve nem változott a köztisztviselői illetményalap,
így az önkormányzati  dolgozók reálkeresete több mint 30%-kal csökkent.  Valamekkora mértékű
jövedelem emelkedés ugyan megvalósult az önkormányzati dolgozók egy részénél, - elsősorban a
tehetősebb önkormányzatoknak köszönhetően, saját forrásuk terhére, - de 17 000 fő a mai napig
semmilyen  keresetnövelésben  nem  részesült,  nehéz  helyzetbe  kerülve  ezáltal  mindennapi
megélhetésük.  Egyértelmű,  hogy a  települések  döntő  többségének állami  forrásra  van szüksége
ahhoz, hogy a dolgozók jövedelmét növelje.

Az  MSZP álláspontja  megegyezik  a  szakszervezetével  mely  továbbra  is  az,  hogy  a  keresetek
emelését az állami költségvetés terhére kell a kormánynak megoldani, melyre az előttünk álló 2019-
as  költségvetési  végleges  formába való  öltése előtt  kiváló lehetőséget  nyújt.  Az önkormányzati
köztisztviselők felesküdtek arra, hogy minden megtesznek a település lakosainak érdekében, de az
alacsony bérek miatt elvándorlás van.

A  kormány  béremelési  intézkedésének  elmaradása  miatt  a  települési  polgármesteri  hivatalok
kiürülhetnek, a munkaerőhiány pedig veszélyezteti a lakossági szolgáltatás biztonságát.

Tisztelt Miniszter Úr! Mindezek miatt kérdezem:



Mikor  kívánják  megemelni  a  méltánytalanul  cserben  hagyott  önkormányzati  dolgozók
illetményét?

Biztosítják-e az illetményalap növeléséhez szükséges forrást az állami költségvetésből?

Mint  a  helyi  önkormányzatokért  felelős  miniszter,  hallatja-e  hangját  az  önkormányzati
dolgozók jövedelmi viszonyainak javítása érdekében, a 2019-es költségvetés megalkotásánál?

Várom megtisztelő válaszát!

1


